
Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2007. november 7-én 14:00 órakor Budapesten a MAVIR, 1014 
Petermann bíró u. 5-7, II. em. Csiki termében megtartott nyilvános üléséről. 

 
Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Balázs 
Péter, Dr. Vajda István, Kovács László, Kiss Kálmán, Nagy János, Szilágyi András, Bognár 
Alajos, Horváth József, Pintér József, Rácz Géza, Rózsa Ferenc, Turi Gábor elnökségi tagok,  
továbbá Almási Sándor, Güntner Attila állandó meghívottak. 
A vendégül látó üzemi szervezet képviselői: Dr. Tombor Antal, Vinkovits András és Dr. 
Bencze János. 
Kimentette magát: Orlay Imre, Rajnoha László, Bartos Csaba, Dr. Dán András  
 
Vinkovits András a MAVIR ZRt.vezérigazgatója köszöntötte az elnökséget abból az 
alkalomból, hogy kihelyezett ülését a MAVIR vendégeként tartotta. 
 
Vinkovits András megnyitója után Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és 
megállapította, hogy az ülés határozatképes.  
 
Első napirendi pontként Kovács András ismertette az előző EE üléseken elhatározottak 
helyzetének áttekintését.  
Ismertette a csekély hozzászólás után véglegesen kialakult OET programját.  
Rövid tájékoztatást adott a Vasúttörténeti Parkban szeptember 27-én tartott vasúti villamosítás 
75 éves jubileumi rendezvényéről és Kandó Kálmán sírjának megkoszorúzásáról.  
Beszámolt a MEE Elektro Fair kiállításon való megjelenéséről. Kiemelte a rendezvény alatt 
tartott MEE által szervezett két kiskonferencia sikerességét („Amit a fogyasztóvédelemről 
tudni kell” – „Tervezői nap”). Mindkét rendezvényen közel 60 fő jelent meg, ami igazolja a 
hasonló rendezvények szervezésének létjogosultságát.  
Tájékoztatta az Elnökséget Dervarics Attilával közösen tett látogatásukról Dr. Konrad 
Mussenbrock úrnál. Megbeszélésükön szóba került az 55. Vándorgyűlés előkészítése és a 
MEE-ELMŰ-ÉMÁSZ kapcsolata. 
Ismertette a MTESZ Fő utcai irodaház értékesítésének aktuális helyzetét.  
Felhívta a figyelmet a MTESZ Gyémántjubileumi Éve rendezvénysorozatára, amelyhez a 
MEE is csatlakozni kíván 2008-ban egy célzott eseménnyel.  
 
Második napirendi pontként Dr. Bencze János főszerkesztő tartott tájékoztatást az 
Elektrotechnika folyóirat helyzetéről. Az írásban is benyújtott ismertetőjén túl megemlítette, 
hogy átmeneti állapotban van a lap szerkesztése. Ezen állapot egyik fő oka az, hogy 
főszerkesztői pozícióját ideiglenesen 1 évre vállalta. Elmondása szerint szükség van egy 
főállású főszerkesztőre, aki nyelvet beszél, sajtótájékoztatókra, konferenciákra, 
rendezvényekre jár el. Fontosnak tartja, hogy jó kapcsolatai legyenek és nem feltétlen egy 
jótollú újságíróra gondol. Hozzátette, hogy jelenleg a rovatszerkesztőknek nem elég szoros a 
kapcsolata a MEE-vel és a tudósítók zöme nem tudósít. Feltette a kérdést, hogyan látja az 
elnökség ezt a helyzetet.  
Hozzászólások: 
Kovács András: Tárgyalások folynak az új főszerkesztő személyéről és megjegyezte, hogy 
szerencsés lenne a 101. évet már egy főállású főszerkesztővel kezdeni.  
Dervarics Attila: A lap továbbra is nagyon fontos az Egyesület életében. Támogatja a főállású 
főszerkesztő kinevezését. Kiemelte, hogy a legutóbbi Szerkesztőbizottsági ülésen elhangzott 
három lapkritika konklúzióját le kell vonni és figyelembe kell vennünk. Hozzátette, hogy 



támogatja a lap olvasmányosabb irányába történő elmozdulását annak érdekében, hogy 
szélesebb kört érintsen a lap. Megjegyezte, hogy a cikkeket ne csak várjuk, hanem kérjünk föl 
tudatosan érdekes és értékes cikk-írókat. 
Dr. Bencze János: Felajánlotta mindennemű segítségét az új főszerkesztő számára. 
 
Harmadik napirendi pontként Balázs Péter ismertette az SZMSZ módosításának helyzetét. 
Alapelvként fogalmazta meg, hogy mivel az alapszabály kibővült így az SZMSZ csak azt 
szabályozza, ami az alapszabályban nincs részletezve. Javasolta, hogy az Etikai bizottság 
szervezete melléklet legyen. Az egyes elnöki bizottságok feladatait a bizottságok vezetőinek 
kell megfogalmazni és annak kell bekerülni az SZMSZ-be. Hozzátette, hogy a Titkárság 
szervezeti részt lehet tovább rövidíteni a titkársági ügyrend kapcsán, viszont az Elnökség 
ügyrendjét bővebben taglalhatjuk.  
Hozzászólások: 
Güntner Attila: Javasolta, hogy az Alapszabály-SZMSZ kapcsán megfogalmazott definíciót 
bővítsük ki más szabályzatokra is (ne legyen fölösleges ismétlés, legyen ráépülés). 
Kovács András: Megjegyezte, hogy ügyrendet az Elnökség nem határoz meg, így azt minden 
szervezetnek magának kell szerkesztenie. Javasolta, hogy a szakosztály vezetőket is kérjük fel 
saját szervezetük működésének leírására, áttekintésére 
Balázs Péter: Felhívta a figyelmet, hogy a díjazási rendszer javaslatát is benyújtotta. Kéri az 
Elnökség véleményét. 
Dervarics Attila: Kijelentette, hogy a decemberi Elnökségi ülésen célszerű jóváhagyni az 
SZMSZ-t. Addig komolyan kell foglalkozni a témával. 
Horváth József: Hozzászólásában jelezte, hogy az elmúlt OET-n elhangzott anyagot tartja 
mérvadónak, gondolatébresztőnek. Érdemesnek tartja köröztetni a javaslatot.  
Dervarics Attila: Zárszóként november 28-ig kérte a kiküldött 2 anyaghoz, a hozzászólásokat. 
 
Negyedik napirendi pontként Kovács András tájékoztatta az Elnökséget az OET 
előkészítéséről. Kiemelte a program megjegyzés részében ismertetett mondatot, miszerint 
szánunk időt a vitára. Feltette a kérdést, hogy hová kerüljön Szegedről a Vándorkupa? 
 
Ötödik napirendi pontként Kovács András tájékoztatta az Elnökséget az Oktatási 
Konferencia előkészítéséről. 
Az Oktatási Konferencia szervezésében a MKIK a fő partner. Elkészült a javaslat az OKJ és a 
hozzájuk kapcsolódó SZVK-k módosítására. Ezt fogják ismertetni a javaslat készítők és ezt 
kívánjuk elfogadtatni, amit az SzMM és az NSZI felé fog a MKIK elküldeni. A konferencián 
várhatóan az érintettek széles köre jelenik meg. 
 
Hatodik napirendi pontként Güntner Attila terjesztette elő a 2008-2010 éves pénzügyi 
tervjavaslatot.  
Kiemelte a MEE pénzügyi tervezésének kritikus elemeit és bonyolultságát. Mindezek okot 
adnak arra, hogy a pénzügyi tervezés időszakát komolyabban vegyék az érintettek. A helyzet 
orvoslására javaslatot tett egy pénzügyi alapképzésre, amit minden gazdálkodó szervezet 
vezetőjének kötelező meghallgatni és elsajátítani. 
 
Hetedik napirendi pontként Kovács András tájékoztatta az Elnökséget a MEE egyéni tagok 
regisztrációjának helyzetéről. A témán dolgozó Munkabizottságban Orlay Imre és Turi Gábor 
már helyet kaptak. Hozzátette, hogy Bognár Alajost várja a bizottságba. 
 
Egyéb: 



Balázs Péter: Feltette a kérdést, hogy milyen lehetőség van az ABB-nek diplomamunka 
pályázók jutalmazására.  
Dervarics Attila: Hozzáfűzte, hogy az Elektrotechnikai Alapítvány megszűnése után a 
tevékenység tovább folytatódik a MEE keretein belül.  
Tóth Péterné: Az Elektro Fair kiállításon tartott két rendezvényünk kapcsán megjegyezte, 
hogy SYMA csarnokkal első alkalommal „üzleteltünk”. Kiemelte, hogy a rendezvényre nem 
csak MEE tagok jelentkeztek és, hogy a rendezvény szervezés kapcsán több, mint 1000 fős 
adatbázist építettünk ki. 
Kovács András: Felhívta az Elnökség figyelmét, hogy a MTESZ Vagyonbizottságából 3 fő 
leköszönt, így tagot jelölhetünk 2 héten belül. Jelenleg nincs delegáltunk gazdasági ügyekben. 
Turi Gábor: Bemutatta a Kandó mozdony elszállításáról készült filmet. 
 
Zárszóként Dr. Tombor Antal a MAVIR vezénylőjébe kísérte az Elnökséget, ahol bemutatta 
az ott folyó munkát és kérdésekre válaszolt. 
 

Budapest, 2007. november 8. 
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